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• Energie en klimaatplan: 

DB vond dat er niets echt naar de jeugd gericht was. Geen mening/Geen advies voor 

nodig. 

 

 

• Subsidiereglementen: 

• -> SDG's => max 4 verenigingen? Wat doen die andere verenigingen? Die zeggen 

foert... Wij denken als jeugdraad dat dit niet veel gaat bereiken aangezien dit max 4 

verenigingen helpt. Wij zijn met de jeugd al met meer dan 4 verenigingen en willen 

allemaal helpen voor een betere wereld. Dit gaat niet met deze subsidie, werkt 

contraproductief. 

• Wij stellen voor dat de duurzaamheidsambtenaar MINSTENS 4 evenementen 

ondersteunt en dat iedereen die moeite doet een duwtje in de rug kan krijgen bij het 

behalen van SDG's. Een zeer duidelijk negatief advies van de jeugdraad in deze 

vorm. 

• Mag een vereniging meerdere keren per jaar een evenement indienen? is ook een 

vraag dat in ons opkomt. 

• -> vereninginsinfrastructuur: zeer beknopte duurzaamheidscriteria, we hebben het 

gevoel dat de jeugdraad en andere adviesraden weinig te zeggen zullen hebben over 

grote projecten. Wat jammer is. 

• Dat subsidie groter wordt, is een goede zaak voor ons. Maar het mag opengetrokken 

worden. 

• We zouden graag hebben dat duurzaamheid opengetrokken wordt naar "hoe lang 

kan ons gebouw hier blijven staan" als in hygiëne moet ok blijven, de buren moeten 

blij blijven etc. Ook klassiek onderhoud is volgens ons onder duurzaamheid te 

verstaan. 

• Ook de discriminatie naar de lokalen die van de gemeente zijn willen we aankaarten. 

We hebben schrik dat deze lokalen snel op de lange baan zullen worden geschoven. 

• -> kampwerking: wordt -18 meegetelt als ervaring als deze worden opgeleid door 

leiding zelf? Bv. Jeugdfanfare en Chiro heeft vanaf +16 meedraaien met leiding en 

opleiding door leiding. Wordt dit nu opgenomen of MOET een cursus door externen? 

Moet er jaar ervaring zijn +18 of ook -18 ervaring dat meetelt? Dat vinden wij als 

jeugdraad niet duidelijk en hopen dat dit wel lukt. 

 

 

• Coronasubsidies: 

• -> als de protocollen versoepelen, kunnen we nog steeds rekenen op subsidies? We 

doen namelijk nu al extra kosten met rekening te houden met de nu geldende regels 

(het minimum aan regels). 

 

 

• Zomerbars 2021 

• -> Meer duidelijkheid rond exclusiviteit zomerbars! 
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